
©

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het GPV, de SGP, de RPF, de VVD, het
CDA, het AOV, de Unie 55+, de CD,
de SP en de leden Van Wingerden en
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Ik stel voor, de stukken onder nr.
23760 voor kennisgeving aan te
nemen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Wijziging van de Wet Milieube-
heer (milieuplanbureau) (24031).

(Zie vergadering van 20 juni 1995.)

In stemming komt het amendement-
Van den Berg (stuk nr. 6).

De voorzitter: Ik constateer, dat dit
amendement met algemene
stemmen is aangenomen.

Artikel I, zoals het is gewijzigd door
de aanneming van het amendement-
Van den Berg (stuk nr. 6), wordt
zonder stemming aangenomen.

De artikelen II en III en de beweegre-
den worden zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de CD tegen dit wetsvoorstel hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat het is aangeno-
men.

Aan de orde zijn de stemmingen
over drie moties, ingediend bij het
debat over het ruimtelijk-
economisch beleid tot 2000, te
weten:
- de motie-De Jong c.s. over
optimale infrastructurele aansluiting
van het noorden des lands (24060,
nr. 3);
- de motie-De Jong over een regime
van vrije afschrijvingen voor delen
van het noorden des lands (24060,
nr. 4);

- de motie-Remkes c.s. over
ontwikkeling van de noordkop van
Noord-Holland (24060, nr. 5).

(Zie vergadering van 20 juni 1995.)

In stemming komt de motie-De Jong
c.s. (24060, nr. 3).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, het AOV, de Unie 55+, de
CD, de RPF, de SGP, het GPV,
GroenLinks, de SP en de leden Van
Wingerden en Hendriks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-De Jong
(24060, nr. 4).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, het AOV, de Unie 55+, de
RPF, de SGP, het GPV, GroenLinks en
het lid Van Wingerden voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Remkes
c.s. (24060, nr. 5).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de SP tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

Ik stel voor, stuk 24060 voor
kennisgeving aan te nemen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend tijdens het
debat over het veteranenbeleid, te
weten:
- de motie-Zijlstra c.s. over een
vergoeding wegens extra langdurige
dienstvervulling (21490, nr. 18).

(Zie vergadering van 20 juni 1995.)

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

Mevrouw Van Ardenne-van der
Hoeven (CDA): Voorzitter! Is de
staatssecretaris van plan deze motie
uit te voeren en, zo ja, op welke
termijn denkt hij dat dan te doen? Ik

vraag dit, gelet op de discussie die
over dit onderwerp is gevoerd.

Staatssecretaris Gmelich Meijling:
Voorzitter! In de discussies hierover
hebben wij met elkaar vastgesteld
dat de doelgroep uit ten minste
60.000 ex-dienstplichtigen zal
bestaan. Een uitkeringsregeling, in
welke vorm dan ook, zal een
buitengewoon groot beslag leggen
op de begroting van de Defensie.
Hiermee zijn ongetwijfeld tientallen
miljoenen guldens gemoeid. Op dit
moment is daar binnen de begroting
van Defensie geen ruimte voor. Ik zal
derhalve opnieuw politiek overleg
voeren met de betrokken bewindslie-
den. Het reeds gevoerde overleg zal
dus worden hervat. Bovendien zullen
wij, als een financieÈ le regeling kan
worden overeengekomen, met
andere departementen moeten
overleggen over de vormgeving
ervan. Er kan namelijk een
precedentwerking van uitgaan naar
andere groepen.

Ik zeg toe, in de komende periode
een en ander te laten onderzoeken.
Dit zal zeer zorgvuldig moeten
gebeuren, gelet op de precedent-
werking en op het financieÈ le beslag
van deze regeling. Wij zullen ons
hierover uiteindelijk in het kabinet
beraden. Dan zal bezien worden in
hoeverre wij uitvoering aan deze
motie kunnen geven.

De voorzitter: Ik stel voor, de
stukken 21490, nrs. 15 t/m 17, voor
kennisgeving aan te nemen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- de brief van de vaste

commissie voor Volkshuisves-
ting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer houdende het
voorstel de financieel-
administratieve kant van de
Balansverkortingsoperatie aan te
wijzen als groot project (23817,
nr. 40).

De voorzitter: Ik stel voor, overeen-
komstig het voorstel van de
commissie te besluiten.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik geef gelegenheid
tot het afleggen van stemverklarin-
gen achteraf over de onderwerpen
waarover zojuist is gestemd.
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